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Communication is an essential feature and force throughout the Universe. 

Information can transmitted through different channels, both physical and 

philosophical. One such channel is Darkness, a concept discussed and 

problematized for almost as long as there have been humans around. 

During most of that time, Darkness has been thought of as something evil and 

dangerous but there have been those who have taken another view. Darkness can 

be relieving and consoling, the start of something new and a point of departure for 

fruitful discussions between individuals. This project starts out of Darkness but aims 

at resulting in communication between artists with different techniques in different 

countries, with their own respective views of what Darkness is and what it can 

represent. 

Пенья Хессельбэк (концепт) создано Татьяной Дубойской 

Коммуникация – это неотъемлемая особенность и сила во всей Вселенной. 

Информация может передаваться по разным каналам, как физическим, так и 

философским. Одним из таких каналов является Тьма, концепция, 

обсуждаемая и проблематизируемая почти столько же, сколько существуют 

люди. 

В течение большей части этого времени Тьма считалась чем-то злым и 

опасным, но были и те, кто придерживался другой точки зрения. Темнота может 

быть облегчением и утешением, началом чего-то нового и отправной точкой 

для плодотворных дискуссий между людьми. Этот проект начинается с Тьмы, 

но направлен получение результата в общении между художниками с разными 

техниками в разных странах, с их собственными взглядами на то, что Тьма есть 

и что она может представлять. 


